

Give a Gift that Blesses the Generations to Come

送一份祝福子孙后代的礼物

IRA Charitable Rollover

If you are 70 years or older, you can withdraw funds up to \$100,000 from your IRA as a charitable gift. Rolling funds from a 401(k) and 403(b) into an IRA will also count as a part of the required minimum distribution.

如果您年满 70 岁,您可以从IRA 提取 高达100,000美元的资金作为慈善礼物。将 401(k) 和 403(b) 中的资金滚入 IRA 也将算作所需最低分配的一部分。

Charitable Gifts of Appreciated Stocks

Make a gift of stock, real estate, or another asset. Avoid paying capital gains tax on the transfer, and receive a tax-saving charitable deduction to increase your impact by 20%.

赠送股票、房地产或其他资产。避免为转让支付资本利得税,并获得节税的慈善扣除,以将您的影响提高20%。

Donor Advised Funds

Allot tax-deductible assets as a gift to Pui Tak Christian School. Setting up a DAF allows funds to grow until you are ready to make grants to Pui Tak Christian School this year and in the years to come.

分配免税资产作为礼物给培德基督教学校。设立DAF可以让资金增长,直到您准备好在今年和未来几年向培德基督教学校提供资助。

Will

Assign Pui Tak Christian School as a beneficiary in your will. If you are interested in doing so, please contact Principal Bonnie Ho.

在您的遗嘱中指定培德基督教学校为受益人。如果您有兴趣这样做,请联系校长。

